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Els grups de CiU i el PSC donen el 
sí definitiu al'entrada al nou 
govern de Cassà de la Selva 

Tots els membres del futur equip estan d'acord amb les regidories ofertes per Baulida 
MONTSE BARRERA 

Cassà de la Selva 
• Els grups de CiU i PSC a Cassà 
de la Selva van coincidir a comunicar 
ahir a l'alcalde, Antoni Baulida, el 

seu sí definitiu a. l'entrada al nou 
govern municipal, cosa que no ha
vien fet ahir a l'hora de tancar aques
ta edició. Després del sí, els vuit 
membres del govern, CiU (3), PSC 

(2), els actuals regidors Sergi Bau
lida, Pere Ferrer i l'alcalde, con
figuraran im equip de vuit membres, 
que tindrà majoria i que està d'acord 
amb les regidories ofertes. 

Els portaveus de CiU, Jo
sep Bou, i del PSC, Joan 
Martín, van manifestar 
ahir que tenien previst co
municar en breu a Baulida 
el seu sí definitiu a l'en
trada al nou govern mu
nicipal de Cassà. D'aques
ta manera, l'alcalde Bau-" • 
lida disposaria del suport 
dels cinc membres que for- . 
men aquests dos grups, a 
més dels actuals regidors 
Sergi BauUda i Pere Fe
rrer, els quals estaii d'a- ' 
cord amb les regidories . 
ofertes per Baulida. Bau
lida va presentar les re
gidories al futur equip du
rant la reunió de dissabte 
passat i va proposar la pri
mera tinència d'alcaldia 
per a Josep Bou, la segona 
per a Joan Martín i la ter
cera per a Pere Ferrer. 

La decisió presa per Jo
sep Bou d'entrar al govern 
contradiu les advertències 
fetes per CDC, en què li 
recomanaven que no es 
precipités i que reflexionés 
abans d'entrar a fonnar 
part de l'equip. Bou va ex
plicar que CDC U ha donat 
suport perquè actuï al seu 
criteri, i en l'assemblea lo
cal dels miUtants d'aquesta 
setmana a Cassà es va arri
bar a la conclusió que 
s'«havia d'éntrar al go
vern», segons va dir Bou. 

Joan Martín, per la seva 
part, que ahir al vespre va 
mantenir una reunió amb 
simpatitzants i membres 

EL NOU CARTIPÀS 

ANTONI BAUUDA 
ALCALDE 

Assumeix les 
regidories -
d'Esports i 

Ensenyament 

PEREAYACH 
REGIDOR (CiU) 

En el nou 
govern portarà 

Sanitat i 
Serveis Socials 

PERE FERRER 
TERCER TINENT D'ALCALDE 

Regidor a 
l'actual equip, 
portarà l'àrea 

d'Hisenda 

ENRIC BAGUE 
REGIDOR (CIU) 

Fins ara a 
l'oposició, 

encapçalarà 
Cultura 

SERGI BAULIDA 
REGIDOR 

Encapçalarà la 
regidoría 
d'Obres i 
Serveis 

JOAN MARTÍN 
SEGON TINENT D'ALCALDE 

Fins arà regidor 
a l'oposició 

(PSC), portarà 
Governació 

JOSEP BOU 
PRIMER TINENT D'ALCALDE 

Regidor de 
l'oposició (CiU) 

ara ho serà -
d'Urbanisme 

GERARD CALL 
REGIDOR (PSC) . 

Portarà Edificis 
Municipals, 

àrea de recent 
creació 

de la lUsta socialista, jun
tament amb membres de 
la federació del PSC de 
Girona per informar-los 
de la seva actuació sobre 
el pacte amb Enher, va in
dicar que estava d'acord 
amb les regidories i que 
el més important era que 

«entre tots s'ha de fer tot». 
Martín, que serà regidor 
de Governació, i que entre 
altres coses és molt cone
gut al poble per aparcar 
el cotxe malament, va re
conèixer que ara no ho po
drà fer i va indicar, amb 
to irònic: «Això em tocarà 

ima mica els pebrots.» 
El regidor Pere Ferrer, 

per la seva part, afirma que 
malgrat no estar d'acord 
amb la manera com ha ac
tuat l'alcalde en aquesta 
crisi generada pel tema de 
la línia de les Gavarres, 
entrarà al nou equip. 

Condemnen el setvei de grua de Salt a pagar la 
reparació d'un cotxe que va malmetre en retirar-lo 

TURA SOLER/Salt 
• El titular del jutjat d'ins
trucció número 3 de Gi
rona, Alberto de los Cue
tos Rodríguez, ha con
demnat la concessionària 
del servei de grua muni
cipal de Salt a pagar el 
cost de la reparació d'un 
cotxe que, segons consi
dera provat, va malmetre 
quan el va retirar amb una 
marxa posada. L'Ajunta
ment de Salt es negava a 

pagar la reparació al·le
gant que quan el cotxe va 
ser retirat, mal aparcat 
prop d'un taller mecànic, 
ja estava avariat i que exis
tia lina conxorxa entre la 
propietària del cotxe i l'ar 
mo del taller. 

Els fets de la discòrdia 
es remunten al vuit de 
març del 2000, quan la con
ductora va estacionar un 
Renault CUo, GI-7035-AP 
al carrer Ramón y Cajal 

arran d'una cantonada, 
per la qual cosa va ser de-
mmciat per estar mal apar
cat. Posteriorment, la grua 
de l'empresa concessionà
ria, Giropark SA, el va re
tirar. Quan Eugenio Za-
morano, l'home de la pro
pietària del cotxe, el va 
anar a recollir pagant la 
sanció, el va posar en 
marxa es va adonar que 
el cotxe no anava bé. L'en
demà va anar a presentar 

una denúncia per danys als 
Mossos. Finalment, el cas 
va acabar al jutjat, que ha 
resolt que va ser el de
fectuós sistema de trans
port utilitat per l'operari 
de la grua el que va causar 
l'avaria, que va suposar im
portants despeses de re
paració. Segons la sentèn
cia, va ser l'arrossegament 
del cotxe sense rodes su
pletòries i amb la marxa 
posada el qúe el va avariar. 

la crònica | TEIA BASTONS 

Les dificultats per ser 
milionari amb l'euro 

• Hi haurà més perill de falsificacions? Pujaran els 
preus? S'hauran de canviar les targetes o valdran 
les queja tenim? Aquestes són algunes de les preguntes 
que es van fer ahir durant la conferència L'euro, 
la nostra moneda.que es va celebrar al centre cultural 
de Caixa de Girona dirigida principalment a la gent 
gran. D'entrada, poden semblar preguntes molt pro-
fessionàls, que poden donar a entendre que la nova 
moneda no provoca incògnites de tipus pràctic entre 
un dels col·lectius, els pensionistes, que es considera 
que pot tenir més dificultats d'adaptació. Però la 
reflexió en to de sorpresa d'un dels assistents en 
el sentit que a partir de I'l de gener ja no podrà 
treure bitllets de S.OOO del caixer com fa habitualment 
feia tocar de peus a terra. 
' Sí que és veritat que hi ha molta més consciència, 
i qUe ahir idngú va preguntar si els ous que compra 
al mercat també els haurà de p^ar en euros, com 
-va passar fa tres anys durant una conferència semblant. 
Però la realitat és que encara hi ha molt desconeixe
ment al voltant de l'euro, quan només falten poc 
més de set mesos per a la seva circulació. 

En tractar-se d'una conferència adreçada especial
ment a pensionistes, l'economista Josep Vicens va 
optar per un to col·loquial i un llenguatge planer 
molt allunyat de l'habitual llenguatge tècnic de les 
conferències sobre la nova moneda. De fet, més que 
una conferència semblava una classe a l'escola, amb 
un professor intentant explicar d'ima manera didàctica 
què passarà amb l'euro, i uns alumiïes que no paraven 

Un moment de la conferència que sobre l'euro es va fer al 
centre cultural de Caixa de Girona. / MANELLLADÓ. 

d'agafar apunts i confiaven a superar l'examen a l'últim 
moment. 
. Perquè tot i la cara de dubte que mostraven davant 
l'operació per arrodonir o davant els nous bitllets 
i monedes, la sensació era que al final se'n sortirien. 
I ho va deixar molt clar un dels assistents, que després 
de barallar-se amb la calculadora que li'havien regalat 
per fer la conversió,, recordava que ell ja havia fet 
servir cèntims. 

Una cosa va quedar clara. Amb l'euro, ser milionari 
serà més difícil. Si es considera milionari aquell que 
té més de dos milions d'una moneda, dos milions 
d'euros equivalen a 332 milions de pessetes. 

Però la falta de preparació davant l'euro no es 
limita a la gent gran, com també es va poder comprovar 
ahir. A la mateixa hora de la conferència de Caixa 
de Girona, el Col·legi Oficial de Titulats Mercantils 
i Empresarials de Girona reunia nombrosos profes
sionals en un seminari sobre la moneda única. I en 
aquest acte, de caire molt tècnic, es va posar de manifest 
que la majoria de les empreses admet que encara 
ho s'ha preparat per operar en euros tot i les re
comanacions perquè no esperessin fins á l'últim mo
ment. Que és el que acabarà passant. 
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